
 Číslo materiálu:  3/51 

Komise: Komise Dopravní 

Datum:   10.6.2015  

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Sedláček, Fedorovič, Kraus, Bartl, Klečák, Tvrdík, Malík, Mottl, Kubát, Kubový, 

Procházka 

Papaj, Beránek, Louda,  

Morávek, Šibrava, 

Hosté:  

Příští jednání: 16.9.2015 (středa 17.00)  

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 5. zasedání komise dopravní ze dne 10.6.2015 

 

2) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

a) úvodní slovo předsedy komise Ing. Zdeňka Sedláčka 

b) koordinátor komise dopravní p.Vepřek (odbor správy majetku, dále jen OSM) oznámil komisi, 

že je usnášeníschopná (11 přítomných z 16 členů)  

c) projednání předložených žádostí 

- opakované projednání návrhu obyvatel z ulice U Pomníku v Malíně na zjednosměrnění 

komunikace: po podrobném vysvětlení problematiky od p.Krause, se oproti předchozímu 

rozhodnutí, nyní komise jednomyslně vyslovila pro zjednosměrnění ulice U Pomníku, OSM tedy 

požádá DI PČR a následně ODaSH o stanovení příslušného dopravního značení 

-požadavek komise pro městská sídliště, názor komise dopravní na nevhodné parkování v ulici 

Jana Palacha, v zatáčce nad „Dřevníkem“: v tomto případě komise jednomyslně zamítla 

požadavek na instalaci žlutých čar, problematika nevhodného parkování se týká v podstatě 

celého sídliště, MP může řešit tyto přestupky bez instalace žlutých čar – Zákon 361/2000 Sb.  

o provozu na pozemních komunikacích, přesně definuje podmínky pro zastavení a stání vozidel  

d) projednání návrhů a připomínek členů komise 

- Klečák: upozornil na stání v křižovatkách ulic Jaselská, Jarošova, Kijevská – p.Kubový předá 

informaci strážníkům, aby provedli kontrolu stavu v této lokalitě města, dále p.Klečák vznesl 

dotaz ve věci železničního přejezdu v Poličanech (proč není a ani prý nebude opatřen závorami), 

předseda komise zjistí a na příštím jednání komise odpoví 

- Vepřek tlumočil dva dotazy nepřítomného p.Papaje: dotaz na možnost plošiny pro vozíčkáře na 

hlavním žel. nádraží v Kutné Hoře, p.Sedláček na místě osvětlil možnost vozíčkáře, požádat 

obsluhu u pokladny o pomoc, dalším dotazem je uvádění informací v jízdních řádech, na 

zastávkách u meziměstských autobusových linek, možnost použití nízkoprahového autobusu, 

p.Vepřek zašle dotaz zainteresovaným 

- Kraus informoval komisi i výběru parkovného z parkovacích automatů, po příspěvku proběhla 

obsáhlá diskuze o možnostech zpoplatnit či nezpoplatnit parkoviště ve městě, nedostatku 

parkovacích míst atd., z této debaty vyplynuly oba návrhy uvedené v bodě č.3) tohoto zápisu, 

poté p.Kraus tlumočil požadavek p.Gygala (majitel autoservisu) z Malešovské ulice na umožnění 

parkování vozidel na chodníku, p.Vepřek doporučuje, aby si p.Gygal zaslal žádost, dále p.Kraus 

upozornil OSM na existenci vraků vozidel v ulici Pod Hájem a Za Biřictvím, p.Vepřek prověří  

a případně zajistí standartním způsobem, odstranění uvedených vraků 

Vepřek - seznámil komisi s informací od Ing. Ďoubala ohledně smlouvy s Arrivou a s aktuálními 

informacemi ve věci úkolů obdržených z posledního jednání komise dopravní, informoval  

o probíhajícím šetření ve věci osvětlení přechodu pro chodce v Kremnické ulici atd. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

- komise dopravní doporučuje radě města pověřit odbor správy majetku prověřením možnosti 

zřízení veřejného parkování (parkoviště) před bývalým vstupem do ZŠ T.G. Masaryka (spojka 

ulic Nerudova, Čelakovského) 

- komise dopravní doporučuje odboru správy majetku provést dotaz k vedení města ve věci 

dalšího využití pozemku po plánované stavbě Azylového domu v Benešově ulici, jde o možnost 

zpevnění povrchu k prozatímnímu využití městského pozemku na parkování vozidel 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 627/15 k zápisu ze zasedání komise dopravní Rada města b e r e n a v ě d o m í zápis  

z 5. zasedání komise dopravní ze dne 10.6.2015 

 

 

Zapsal: p.Vepřek Dobroslav  

Elektronicky ověřil: Ing. Zdeněk Sedláček, MBA 

 


